
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół nr 1/1/2019

Obrady rozpoczęto 25 września 2019 o godz. 14: 30, a zakończono o godz. 16: 55 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna
2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik
6. Czesła\v Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania

ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Czesław Kurcbart

Poniższy porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich za I półrocze 2019 r.



4. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r.
5. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.
6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze

półrocze 2019 roku.
7. Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,
c. rezygnacji z prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów,
d. powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2020-2024,
e. zmiany uchwały Nr XXIII/9/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego

2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego dodatki do wynagrodzenia
zasadniczego oraz wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraźnych zastępstw dla nauczycieli,

f. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr l w Końskich do projektu pn.: "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Świętokrzyskiego2014-2020,

g. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr 3 w Końskich do projektu pn.: "Nowe kompetencje szansą na rynku pracy"
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Świętokrzyskiego2014-2020,

h. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych im.
Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu pn.: "W kierunku zawodowego
sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja l - Mobilność edukacyjna
w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe,

1. ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej ,
J. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2019 rok ,
k. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,
l. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019

rok.
8. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za I półrocze 2019 r. przedstawił Dyrektor ds. finansowych ZOZ
w Końskich Marek Basiak.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, co się składa na plan kosztów
działalności operacyjnej w pozycji usługi obce, które w znaczny sposób wpływają

na realizację oraz końcowy wynik finansowy.
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Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak poinformował,

że są to usługi zlecane na zewnątrz i jedną z podstawowych pozycji są kontrakty
zawarte z lekarzami.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki dopytał czy oznacza to, że 50 % z 33 mln
stanowiąkontrakty.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że w skali
roku kontrakty zaplanowane były w wysokości 15 600 000 zł. Dodał,

że wynagrodzenia to poważna pozycja w kosztach, ale nie ma jeszcze takiej sytuacji
jak w innych szpitalach, że te koszty stanowią ponad 70 %.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił o przygotowanie na sesję

materiałów, jakie skutki finansowe biorąc pod uwagę sprawozdanie finansowe miały

podwyżki wynagrodzeń zaakceptowane przez dyrektora kilka miesięcy temu, wtedy
gdy ze strony dyrektora padła jednoosobowa deklaracja.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak wyjaśnił, że dyrektor
spotkał się ze związkami zawodowymi, ale nie chcieli rozmawiać. Dodał, że wzrost
wynagrodzeń z umów o pracę wraz z kontraktami w 2018 roku spowodował wzrost
kosztów o 18 mln zł i na tę kwotę miały również wpływ podwyżki dla pielęgniarek.

Natomiast wzrost kosztów wynagrodzeń samych lekarzy wyniósł w granicach 14- 15
mln zł.

Radny Robert Plech zapytał, czy wprowadzenie przez dyrektora podwyżek w 2018
roku, w czasie przed wejściem w życie podwyżki zapowiadanej przez ministerstwo
spowodowało deficyt 19 mln zł.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że w terminie
późniejszym były podejmowane próby zmniejszenia wynagrodzenia zasadniczego
lekarzy do kwoty przed podwyżką i wyrównanie tej różnicy w dodatku w celu
odzyskania części środków, ale lekarze nie zgodzili się na takie rozwiązanie .

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy są protokoły z negocjacji
z lekarzami.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak poinformował,

że są protokoły ze spotkań, na których były prowadzone rozmowy z lekarzami.
Przypomniał, że poprzedni Zarząd Powiatu brał udział w spotkaniu z lekarzami
i lekarze nie chcieli się zgodzić na inne propozycje, ponieważ wiedzą, że bez lekarzy
szpital nie będzie istniał.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy gdyby decyzję

o podwyżkach dyrektor podjął później, po tym jak zapadły decyzje o zwiększeniu

wynagrodzeń dla lekarzy na szczeblu rządowym to nie znalazłyby się środki

na podwyżki chociażby w mniejszej kwocie.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak stwierdził,

że prawdopodobnie otrzymaliby część środków na podwyżki, ale dyrektor miał dwa
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WYJsCla podnieść wynagrodzenia lekarzy albo niektóre oddziały pozawieszać,

ponieważ nie miałby, kto dyżurować.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki nie zgodził się z Panem Dyrektorem,
ponieważ radnym był nie jedną kadencję i pamięta sytuację, kiedy jeździł do szpitala
wówczas, gdy były strajki lekarzy, ale wtedy dyrektor był "twardy" .

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak stwierdził, że wtedy
dyrektor był "twardy", ale zostało podpisane porozumienie i wówczas wszyscy lekarze
złożyli wypowiedzenia. Skończyło się tym, że dyrektor musiał obiecać, że przyjmie
wszystkich lekarzy.

Radna Dorota Duda odnosząc się do słów Pana Dyrektora przyznała, że poprzedni
Zarząd spotkał się z lekarzami i w szpitalu obecna była wówczas ona oraz były

Wicestarosta Andrzej Lenart. Dodała, że spotkanie odbyło się w sali konferencyjnej
i nastroje były takie jak dyrektor stwierdził, natomiast ona nie zabierała wówczas
głosu, ponieważ wcześniej nie uczestniczyła w rozmowach.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, od jakiego miesiąca ubiegłego roku podwyżki

weszły w życie.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak poinformował,

że porozumienie zostało podpisane 16 lutego, natomiast podwyżki weszły w życie

od l lutego 2018 roku.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, z jaką datą ministerstwo zaczęło refundować

zasadnicze wynagrodzenia tym lekarzom, którzy nie osiągnęli 6650 zł.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił,

że od miesiąca lipca 2018 roku.

Radny Wojciech Owczarek dopytał, od kiedy było wiadomo, że będą podwyżki.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że były

zapowiedzi wynikające z protestu lekarzy , natomiast odnośnie wiedzy na ten temat
może wypowiedzieć się jedynie Dyrektor Przybylski.

Radny Robert Plech poinformował, że rozporządzenie zostało podpisane przed
16 lutego 2018 roku z datą wejścia w życie od l lipca 2018 r.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy na koniec roku 2017 dyrektorzy posiadali
wiedzę na temat podwyżek dla lekarzy zapowiadanych przez ministerstwo.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak stwierdził, że on
nie posiadał takiej wiedzy, natomiast rozmowy z lekarzami prowadził Dyrektor
Przybylski , ale nie wie czy wtedy taką wiedzę posiadał.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy nie można było zwiększyć wynagrodzeń

lekarzy do wysokości ich żądań w formie dodatków lub premii.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że dyrektor
chciał tak zrobić, ale od l lutego lekarze wypowiedzieli dyżury.
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Radny Wojciech Owczarek zapytał, jakie będą skutki straty w wysokości, jaka jest
w planie finansowym.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak stwierdził, że stanie się

to, co za 2018 rok. Rada nie zatwierdziła sprawozdania, więc nie pokryje straty.
Dodał, że gdyby Powiat zatwierdził sprawozdanie to nie musiałby pokryć straty,
ale dla ZOZ byłoby łatwiej , ponieważ miałby możliwość zaciągnięcia kredytu.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, co będzie się działo w takiej sytuacji, jeżeli

w kolejnym roku będzie strata i Powiat nie zatwierdzi sprawozdania i nie pokryje
straty.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak poinformował,

że są takie powiaty gdzie zatwierdzono sprawozdanie za rok 2017 i nie pokryto tej
straty, a to powoduje , że w bilansie pasywa są ujemne, straty z lat ubiegłych są wyższe

niż kapitały i taka sytuacja jest w większości szpitali w całym kraju.

Radna Dorota Duda zapytała czy coś jest wiadomo odnośnie "nadwykonań" ,
ponieważ ostatnio pojawił się artykuł dotyczący zmiany punktów procentowych i czy
ta strata może być mniejsza.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że szpital
otrzymał l 809 186,81 i na dzień dzisiejszy nie ma żadnych skutków tego
dofinansowania, ponieważ dobrze by było gdyby te pieniądze szpital otrzymał

w ryczałcie, ale na tą chwilę czekają na dokumenty.

Radna Dorota Duda zapytała czy został sporządzony program naprawczy, ponieważ
podczas sesji, na której sprawozdanie nie zostało zatwierdzone była mowa,
że do końca września ma się pojawić.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak poinformował,

że przygotowanie programu naprawczego wynika z obowiązku ustawowego, ponieważ
wszystkie szpitale, które wykazują stratę muszą przedstawić program naprawczy
i dlatego do końca września być może taki program zostanie przedstawiony. Dodał,

że w ZOZ w Końskich powstał zespół do spraw szukania oszczędności w kosztach
i udało się zaoszczędzić milion trzysta tysięcy złotych nie uwzględniając płac.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy w ostatnich trzech miesiącach w szpitalu
były podwyżki w większych grupach zawodowych.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak stwierdził, że podpisane
zostały porozumienia i rozłożono w czasie podwyżki dla pracowników RTG
i fizjoterapeutów, natomiast dla pozostałych grup zawodowych podniesiono
wynagrodzenie o 5%.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił dyrektora, aby udzielił

odpowiedzi na pytanie, które padło na poprzednim posiedzeniu komisji.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak odpowiadając

na pytanie odnośnie fotowoltaiki poinformował, że wartość tego zadania wynosi
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5 390 000 zł., w tym środki unijne stanowią 46% a środki własne 54%. Dodał, że były

trzy oferty, wybrany został wykonawca i jest to firma Novum.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy jest wyliczone, jakie będą

oszczędności dzięki tej inwestycji i w jakim czasie będzie ona mogła wygenerować

faktyczne oszczędności, które pokryją wydatki.

Dyrektor ds. finansowych ZOZ w Końskich Marek Basiak oznajmił, że na udział

własny szpital otrzymał pożyczkę i z tego, co wie inwestycja ma przynosić

oszczędności w granicach osiemset, dziewięćset tysięcy złotych rocznie.

Radny Robert Plech zwrócił uwagę, że największe koszty w wyniku finansowym
generują dwie pozycje: zużycie materiałów oraz usługi obce. Ponadto decyzja
dyrektora o podwyższeniu wynagrodzenia dla lekarzy dała efekt deficytu w wysokości

19 mln zł. Nadmienił, że sądzi, iż nie renegocjowane były również zakupy materiałów

np. protez, ortez, stentów i innych rzeczy, ponieważ od trzech lat Narodowy Fundusz
Zdrowia nie rozpisuje kontraktów na różnego rodzaju usługi tylko aneksuje umowy
na zakup materiałów, których ceny uległy zmianie . Zastanawia się jak można podpisać

umowę na kolejne zadłużenie, którym jest wykonanie fotowoltaiki i aby środki się

zwróciły musi być wykazany efekt energetyczny. Dodał, że można było wykonać

fotowoltaikę w ramach innego projektu, na zasadzie zadaszenia nad nową częścią

placu, pod którą można było zrobić parking rozwiązującjednocześnie główny problem
z brakiem miejsc parkingowych, z którego nie skorzystano i szybko podpisano umowę
z inną firmą, która opiera się na technice Viessmanna i jest techniką dosyć

przestarzałą. Nadmienił, że mówienie przez dyrekcję szpitala, że nie mają możliwości

zaciągnięcia kredytu jest trochę na zasadzie zastraszenia, ponieważ są inne możliwości

otrzymania kredytu, jakim jest gwarancja i Powiat chętnie poręczy każdy mądrze

wzięty kredyt inwestycyjny. Resumując stwierdził, że szpital ma bardzo dobrą

kondycję finansową, dobrze prosperuje i ma świetnych specjalistów, ale nie wie,
dlaczego zarządzanie szpitalem odbywa się na zasadzie ciągłej walki z Zarządem

Powiatu. Dodał, że nie twierdzi, iż dyrektor jest złym menadżer, bo w jego ocenie jest
to bardzo dobry menadżer, ponieważ szpital jest ocieplony, wyposażony, pracują w
nim dobrzy specjaliści, ale podjęta decyzja przez dyrektora o podwyżkach, kiedy
wiedział, że miały wejść obligatoryjne podwyżki od 1 lipca dla wszystkich lekarzy
wygenerowała deficyt 19000000 zł. w skali roku. Ponadto mówienie, że gdyby
lekarze nie otrzymali podwyżek to oddziały by były pozamykane jest nieprawdą,

ponieważ każdy z lekarzy jest zatrudniony na umowę o prace na czas nieokreślony

z minimalnym trzy miesięcznym okresem wypowiedzenia i każdy kontrakt jest
na takiej samej zasadzie i jest to czas by zastąpić lekarza innym lekarzem.

Radna Dorota Duda oznajmiła, że brała udział w posiedzeniach Zarządu, które
odbywały się przez dwa tygodnie codziennie a czasem dwa razy dziennie i podwyżki,

o których dowiedział się Zarząd, były szokiem, trudno było sobie poradzić

z tą sytuacją i temu służyła również sesja, żeby ustalić kwotę podwyżek dla lekarzy.
Nadmieniła, że byli radni, którzy twierdzili, że Zarząd nie ma prawa w tej kwestii
podejmować decyzji, ale chodziło tylko o ograniczenie tych środków do pewnego
progu, z którym powiat sobie poradzi, ale niestety stało się inaczej. Dodała, że coraz
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częściej mówi się o tym, że w kraju jest problem ze służbą zdrowia i to, co się dzieje
w szpitalu jest jakby niczym nowym, ponieważ niemalże w każdym szpitalu
są podobne problemy a może nawet gorsze. Przytaczając sytuację Szpitala
w Opatowie, który został sprywatyzowany oznajmiła, że nie chciałaby żeby Szpital
w Końskich znalazł się w podobnej sytuacji.

Radny Grzegorz Jóźwik oznajmił, że ma dziwne odczucia odnośnie sposobu
wypowiadania się przez dyrektora, który w swoich wypowiedziach bazuje
na tym, że podobna sytuacja jest w całym kraju, że wszystkie szpitale są zadłużone

to i nasz szpital też może być zadłużony i nikt nam nic nie zrobi.

Radny Robert Plech powiedział, że był członkiem Rady Społecznej ZOZ i wiele
decyzji dyrektora budziło wątpliwości i dlatego niepokoi go również obecna sytuacja.
Ponadto nie zgadza się z tym, że radnych przedstawia się, jako osoby, które
niezatwierdziły sprawozdania finansowego i przez to szpital nie może zaciągnąć

kredytu , kiedy właśnie został zaciągnięty kredyt na sześć milionów na wykonanie
fotowoltaiki.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przytoczył sytuację, kiedy "w dziwnych"
okolicznościach zginęły pieniądze z kasy szpitala i przez długi okres czasu sprawa
ta nie została wyjaśniona. Dodał, że zastanawia się, jakie procedury obiegu
dokumentów księgowo - kasowych obowiązują w szpitalu, że odpowiednio wcześnie

nie zostało to zauważone przez dyrektora. Dlatego uważa, że koniecznością jest
przyjrzenie się i sprawdzenie wspomnianych wcześniej dwóch pozycji sprawozdania
finansowego.

Radny Robert Plech stwierdził, że Dyrektor Przybylski nie jest złym menadżerem,

ale niepokojące jest jego zachowanie w stosunku do radnych i Zarządu, dlatego uważa,

że należy na pewne kwestie zwrócić uwagę żeby dyrektor zaczął poważnie traktować

radnych.

Radny Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że radni winni sobie zdawać sprawę

ze skali tego zjawiska i jakie będą dalsze skutki, ponieważ jego zdaniem według

Dyrekcji ZOZ-u najważniejsi w powiecie są lekarze.

Radna Dorota Duda poinformowała, że sprawa z parkingami przy szpitalu była

wielokrotnie poruszana, ale nic nie dało się w tej sprawie zrobić.

Radna Lilia Brożyna odnosząc się do kwestii podwyżek dla lekarzy oznajmiła,

że z informacji , jakie do niej dotarły wynikało, że poprzedni Zarząd podpisał

podwyżki dla lekarzy. Ponadto zwróciła uwagę, że można mówić, iż pewne działania

dyrektora radnym się nie podobają, ale nie można twierdzić, że dyrektor lekceważy

radnych.

Radna Dorota Duda wyjaśniła, że poprzedni Zarząd był zbulwersowany
proponowanymi podwyżkami i rozmowy, które były prowadzone miały na celu
ograniczenie wysokości wzrostu wynagrodzeń. Dodała, że Zarząd nie wyraził zgody
na podwyżki większe niż siedem tysięcy złotych i dlatego była również zwołana sesja,
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na której Rada podjęła uchwałę dotyczącą ograniczenia kwoty podwyżki do 7000 zł.,

natomiast Pan Dyrektor po zakończeniu sesji powiedział do mediów, że idzie
podpisywać podwyżki w kwocie, jaką on zaproponował.

Radna LilIa Brożyna oznajmiła, że taką wiedzę pozyskała z prasy.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że decyzja została podjęta

przez dyrektora, a nie Zarząd i rodzi ona skutki finansowe, o których wcześniej mówili
i sytuacja jest trudna.

Na tym dyskusje zakończone.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za I półrocze 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (2)
LilIa Brożyna, Marian Domagała

PRZECIW (1)
Grzegorz Jóźwik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Michał Cichocki, Dorota Duda, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

AdA.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r. przedstawił Dyrektor Zabytkowego
ZakładuHutniczego w Maleńcu Maciej Chłopek.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA : 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
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NIEOBECNI (1)
Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

W trakcie posiedzenia Komisji wyszedł Radny Grzegorz J óźwik.

Ad.S.
Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć przedstawiła Skarbnik
Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

Ad.6.
Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2019 roku przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała, jakie są zamierzenia i plany na przyszły rok w sprawie
internatu w Baryczy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że trudno jest powiedzieć,

co Zarząd postanowi, ale myśli, że na etapie projektu budżetu Zarząd będzie takie
decyzje podejmował.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego
za pierwsze półrocze 2019 roku .
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Paweł

Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowa informację.

Ad.7.
Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 L,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:

10



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2019 r.,

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) rezygnacji z prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów,

Projekt uchwały omówił Naczelnik WydziałuPromocji i Kultury Marian Wikiera.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy projekt uchwały został

przygotowany na wniosek Zarządu.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował,

że podczas rozmowy z Zarządem odnośnie kwartalnika została podjęta decyzja
o zmianie formuły prowadzenia kwartalnika, ponieważ jest pomysł na prowadzenie
własnego czasopisma o szerszej formule, większej liczbie stron i zakresu materiału.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy propozycja wypowiedzenia
umowy porozumienia będzie początkiem tworzenia nowego wydawnictwa,
ale samodzielnie bez pozostałychpowiatów.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera oznajmił, że Powiat
Konecki będzie wydawcą bez porozumienia z pozostałymi powiatami.

PrzewodniczącyKomisji MichałCichocki zwrócił uwagę, że w tej chwili powiat też
jest wydawcą.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że do tej
pory powiat był uzależniony od pozostałych trzech powiatów i formuła 12 stron
dla ograniczała możliwości wydawnicze oraz treści zamieszczanych materiałów.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy powiat miał problem
z otrzymywaniem materiałówod pozostałych powiatów.

Naczelnik WydziałuPromocji i Kultury Marian Wikiera stwierdził, że problemów
takich nie było.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki dopytał czy istnieje przeszkoda, aby
zwiększyć objętość.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera oznajmił, że nikt
nie sugerował, żeby przeprowadzić rozmowy w tym zakresie.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki powiedział, że zastanawia się, jaka jest
przyczyna podjęcia decyzji wypowiedzenia porozumienia, które w jego ocenie było

czymś ponadregionalnym łączącym "Ziemię Odrowążów". Ponadto nie ma przesłanek

natury merytorycznych, nie ma opóźnień w wydawnictwie, objętość można zwiększyć,

nadal będzie wydawany kwartalnik, koszty nadal będą, a jedynie zmieni się formuła.

Dodał, że próbuje się doszukać przyczyny rezygnacji z czegoś, co w miarę sprawnie
działało i nie rozumie, jaki jest cel zmiany, ponieważ w tej formule nadal można

realizować to zadanie . Biorąc po uwagę wskazane argumenty zapytał naczelnika jak
to widzi, czy zmniejszą się koszty, będzie mniej pracy, ponieważ nie widzi sensu
dokonania tej zmiany .

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował,

że w zakresie przekazywania materiałów, prezentowania treści od poszczególnych
powiatów nie było problemu. Dodał, że podczas spotkania z członkami Zarządu padły

pytania o koszty, możliwości wydawania własnego pisma i żeby nie wydawać dwóch
podjęta została decyzja o rezygnacji z kwartalnika, który zastąpi własne.

Radny Paweł Pękala zapytał czy nowy kwartalnik będzie kolportowany również

na terenie powiatów tworzących Ziemię Odrowążów, czy tylko na terenie naszego
powiatu, ponieważ uważa, że lepszym rozwiązaniem promowania powiatu jest obszar
czterech powiatów.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera poinformował, że nie jest
w stanie odpowiedzieć, ponieważ nie były prowadzone tak szczegółowe rozmowy.

Na tym dyskusje zakończone.

W trakcie posiedzenia Komisji wyszedł Radny Robert Plech.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rezygnacji z prowadzenia zadania
publicznego z zakresu promocji powiatów.

Wyniki głosowania
ZA: l, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (1)
LilIa Brożyna

PRZECIW (3)
Michał Cichocki, Dorota Duda, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Domagała, Wojciech Owczarek
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NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja negatywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

d) powierzenia i przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej

związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w latach 2020-2024,

Projekt uchwały przedstawił Główny Specjalista w Wydziale Zarządzania

Kryzysowego Robert Nagórny.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia i przejęcia niektórych zadań

z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji
wojskowej w latach 2020-2024.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart , Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały Nr XXII1/9/2009 Rady Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego
2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego dodatki do wynagrodzenia
zasadniczego oraz wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych

zastępstw dla nauczycieli ,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia Krzysztof Stachera.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/9/2009 Rady
Powiatu w Końskich z dnia 25 lutego 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu
określającego dodatki do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenie za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr l
w Końskich do projektu pn.: "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy" w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020,

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Dyrektora
Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich Łukasz Sękowski.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Zespołu Szkół

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich do projektu pn.: "Mechanik
Twoją szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 3
w Końskich do projektu pn.: "Nowe kompetencje szansą na rynku pracy" w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020,

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3
w Końskich Beata Fidor.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich do projektu pn .: "Nowe
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kompetencje szansą na rynku pracy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego2014-2020.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu pn.: "W kierunku zawodowego
sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja 1 - Mobilność edukacyjna
w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe,

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych
im. Stanisława Staszica w Stąporkowie Hanna Rzepka.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica w Stąporkowie do projektu
pn. : "W kierunku zawodowego sukcesu" dotyczącego Programu Erasmus + Akcja 1 
Mobilność edukacyjna w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

i) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej ,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia Krzysztof Stachera.

W dyskusji wzięli udział:
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Radna Dorota Duda zapytała ile jest obecnie osób zakwaterowanych w Bursie
Szkolnej.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował, że na obecną chwilę zakwaterowanych jest 29 osób , natomiast
wokresie jesienno-zimowym liczba ta się zwiększa ze względu na trudności

z dojazdem.

Radna Dorota Duda zapytała czy są matki z dziećmi.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
oznajmił, że takich przypadków nie ma, ale jest przygotowanych pięć pokoi,
opłaconych i refundowanych dla uczennic z dziećmi i są to komfortowe pojedyncze
pokoje z telewizorami.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat

za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej.

Wyniki głosowania
ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2019 rok,

Projekt uchwały przedstawił PrzewodniczącyKomisji MichałCichocki.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala
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NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

k) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
w Końskich na 2019 rok .

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

l) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.8.
Sprawy różne.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował powołanie zespołu

kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w II Liceum Ogólnokształcącym im. Marii
Skłodowskiej-Curie w Końskich.

Zgłoszono do składu zespołu kontrolnego kandydatury radnych: Robert Plech, Michał
Cichocki, Dorota Duda.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do zespołu kontrolnego.

Głosowano w sprawie:
Powołaniazespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli : Michał Cichocki, Robert
Plech, Dorota Duda.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart, Robert Plech

Komisja Rewizyjnajednogłośnie wybrała zespół kontrolny składzie:

1. Michał Cichocki - Przewodniczący zespołu kontrolnego
2. Robert Plech - członek zespołu kontrolnego
3. Dorota Duda - członek zespołu kontrolnego

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił członków Komisji
o przemyślenie i zgłoszenie propozycji kontroli w celu przygotowania planu kontroli
na rok 2020.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji.Rewizyjnej
( v .-J ? '17//~/G0 '~I-/-<; r

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa
przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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